

卫理公会以萨迦守望者 25-31/1/2024

正月第四个星期的祷告事项

1.世界

- 【a】感恩，上帝的眼目看顾敬畏祂的人和仰望祂慈爱的人。
- 【b】恳求上帝刚强失业人士的心，坦然面对变化，也积极寻求出路。
<http://tinyurl.com/4u34af2b>
- 【c】恳求上帝搭救受困在风暴中的灾民，受影响的生活得以尽快复原。
<http://tinyurl.com/2fyuuus4>

2.国家

- 【a】感恩，上帝赐给我们自由敬拜并活出信仰的生活环境。
- 【b】祈愿天父带领中央政府与砂州政府之间有美好的配搭。
<https://tinyurl.com/48x47s5h>
- 【c】祈愿天父帮助年轻一代晓得如何规划个人财务，做金钱好管家。
<http://tinyurl.com/4kt9dbwz>

3.教会

- 【a】感恩，上帝一直在祂的子民当中身上动工。
- 【b】祈求耶和華沙龙在利比亚赐下秩序与稳定，信徒们靠主得胜一切环境。
<http://tinyurl.com/bddcde5z>
- 【c】祈求恩主赐给我们渴慕主的心，常将主道藏在心里，行在生活中。

4.家庭

- 【a】感恩，上帝赐予原生家庭，也赐予属灵大家庭。
- 【b】但愿耶稣基督的爱不断浇灌在家庭中，滋润每个干涸的心灵。
- 【c】但愿恩主赐给父母更多谦卑与智慧，以属灵教导引导孩子前路。

The Methodist Issachar Watcher 25-31/1/2024

Prayer Items for 4th week of January

1. World

- [a]** Let us Give thanks for God's eyes are on those who fear Him and those who look to His love.
- [b]** Pray to God to strengthen the hearts of those facing unemployment; May they have the courage to face changes calmly, and to actively seek new employment.
<https://tinyurl.com/5n7f8srw>
- [c]** Pray for God to rescue the victims that are trapped in the storm. Pray that the lives of those affected can be restored to normal as soon as possible.
<https://tinyurl.com/3znp3y6t>

2. Country

- [a]** Thank God for placing us in an environment that allows us to worship freely and live out our faith.
- [b]** Pray that our Heavenly Father will facilitate good coordination between the Federal government and the Sarawak state government
<https://tinyurl.com/5n7f8srw>
- [c]** Pray that our Heavenly Father will help the younger generation to plan their personal finances and be good stewards of their money.
<https://tinyurl.com/bpcdtv69>

3. Church

- [a]** Thanks be to God for always working among His people.
- [b]** Pray to Jehovah Shalom to grant order and stability in Libya. May the believers there be able to overcome all circumstances by relying on the Lord.
<https://tinyurl.com/2sa8d7nw>
- [c]** Pray to the Lord to give us a heart that longs for Him, to always keep the Word of the Lord in our hearts, and to walk in the light of God's Word.

4. Family

- [a]** Thank be to God for giving us our physical family and our spiritual family.
- [b]** May the love of Jesus Christ continue to be poured out into the family and nourish every dry heart.
- [c]** May the Lord grant parents humility and wisdom to guide and disciple their children.

Pengawal Isakhar Methodist 25-31/1/2024

Doa minggu keempat Januari

1. Dunia

- 【a】 Kita bersyukur kerana Allah menumpukan perhatian kepada mereka yang takut kepada-Nya, kepada mereka yang mengharapkan kasih setia-Nya
- 【b】 Kita berdoa agar Allah menguatkan hati mereka yang menganggur supaya berhadapan perubahan dengan tenang, dan aktif mencari jalan keluar.
<https://tinyurl.com/2f7xy76w>
- 【a】 Kita berdoa agar Allah menyelamatkan mangsa yang terperangkap dalam ribut, kehidupan yang terjejas dapat dipulihkan secepat mungkin.
<https://tinyurl.com/3dyrjdx>

2. Negara

- 【a】 Kita berterima kasih kepada Allah atas persekitaran yang membolehkan kita bebas menyembah-Nya dan mengamalkan iman kita.
- 【b】 Kita berdoa agar Bapa Syurgawi memimpin kerjasama di antara kerajaan pusat dan kerajaan negeri Sarawak agar menjadi lebih akrab dan kukuh.
<https://tinyurl.com/439vp5ds>
- 【c】 Kita berdoa agar Bapa Syurgawi membantu golongan muda supaya mengetahui cara untuk merancang kewangan peribadi mereka dan menjadi pengurus wang yang hemah.
<https://tinyurl.com/3ufuzzkd>

3. Gereja

- 【a】 Kita bersyukur kerana Allah sentiasa bekerja dalam kalangan umat-Nya.
- 【b】 Kita berdoa agar Yehovah Shalom menganugerahkan ketertiban dan kestabilan di Libya. Orang yang percaya boleh mengatasi semua keadaan dengan bergantung kepada Tuhan.
<https://tinyurl.com/2sa8d7nw>
- 【c】 Kita berdoa agar Tuhan memberi kita hati yang merindui-Nya supaya sentiasa menyimpan Firman-Nya dalam hati dan mengamalkan dalam kehidupan.

4. Keluarga

- 【a】 Kita bersyukur atas kurnia Allah dengan keluarga asal dan keluarga rohani.
- 【b】 Kita berdoa agar kasih Yesus Kristus terus dicurahkan ke atas keluarga kita dan melembapkan setiap hati yang mendahagakan-Nya.
- 【c】 Kita berdoa agar Tuhan menganugerahkan kerendahan hati dan kebijaksanaan kepada ibu bapa supaya membimbing anak-anak mereka dengan ajaran rohani.